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Сматрам да је требало да реагује суд и тужилаштво пре него адвокатура, јер је
Владимир Ђукановић у интервјуу са првооптуженим у случају Јовањица износио
податке из поступка који је у току. Гледали смо које би он одредбе кодекса могао
да прекрши, али не видимо да је он, као бранилац, што се адвокатуре тиче
прекршио кодекс, рекла је за Н1 председница Адвокатске коморе Србије Јасмина
Милутиновић. Она је истакла да на питање сматра ли да је то утицај на суд може да
одговори само у лично име - да то јесте утицај на суд.

  

  

„Сматрам да Владимир Ђукановић својим интервјуом са Предрагом Колувијом није
прекршио кодекс професионалне етике адвоката, али да је Колувија, пошто је пуштен из
притвора уз наногицу, овим иступањем у медијима преко свог браниоца практично
утицао на ток поступка“, навела је Јасмина Милутиновић.

  

Коментаришући члан 20, став 2 Кодекса професионалне етике адвоката који каже
да „адвокат не сме да користи своју научну, педагошку и публицистичку делатност,
нити иступање на стручним и другим јавним скуповима да би, у предмету који није
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правноснажно окончан или у коме теку права за коришћење ванредних правних
средстава, агитовао и подстицао недозвољене притиске у корист клијента“,
саговорница Н1 је истакла да се Адвокатска комора Србије није бавила
Ђукановићем.

  

„Тренутно се нисмо тиме бавили, нити се бавимо Ђукановићем на начин на који се
јавност и медији њиме баве, с обзиром да је он и политичар, и посланик, и шеф
посланичке групе, и члан Врховног савета судства и Државног већа тужилаца…“, рекла
је Јасмина Милутиновић.

  

Она је истакла да на питање да ли је тај интервју утицај на суд не може да одговори као
председница коморе.

  

„Могу само да вам одговорим као Јасмина Милутиновић – по мени то јесте утицај на суд.
Али, нити је ко поднео пријаву против њега, нити сам ја дисциплински тужилац,
дисциплински судија, нити дисциплински орган и ово кажем у своје лично име“,
прецизирала је она.

  

Да би се дисциплински поступак покренуо, потребно је, истиче, да неко поднесе пријаву.

  

На опаску да то може да учини и заинтересовани адвокат, па и она као председница
Адвокатске коморе Србије, Милутиновић је одговорила одрично:

  

„Ја сигурно нећу поднети пријаву, баш зато што сам председница коморе – то би значило
да би могло да буде правне дискриминације између случајева који покрећем ја или неко
други“, истакла је она.

  

Како је додала, органи Адвокатске коморе Србије расправљаће о Ђукановићу поводом
интервјуа са Колувијом.
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„Сигурно је да ће се расправљати, али у ком тренутку – не знам. Ми сада имамо много
већих проблема од адвоката Ђукановића“, истакла је Јасмина Милутиновић.

  

(Н1)

  

 3 / 3


